
Komisia  životného prostredia a stavebných vecí  pri OZ v Tvrdošovciach  

 

                                  

   

                                                         Z  á  p  i  s  n  i  c  a 

 

napísaná dňa 6.11.2019  zo 6.  zasadnutia  komisie životného prostredia a stavebných vecí   

pri  OZ v Tvrdošovciach. 

 

P r í t o m n í :  

      Prítomní členovia komisie životného prostredia a  stavebných vecí  pri OZ sú podpísaní na 

priloženej prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.     

        

P r o g r a m : 

1. Programový rozpočet obce Tvrdošovce na roky 2020 – 2022 návrh 

2. Realizované projekty v roku 2019 

3. Všeobecne záväzné nariadenie obce č. ../2019 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Tvrdošovce na 

kalendárny rok 2020 - návrh. 

4. Rôzne – informácie starostu obce 

5. Z á v e r   

  

R o k o v a n i e : 

 

     Zasadnutie komisie zahájil a viedol predseda  komisie p. Michal Bencze,   ktorý privítal 

Ing. Mariána Tótha, starostu obce, Mgr. Juditu Veresovú, prednostku OcÚ a prítomných 

členov komisie.  

 

1.Programový rozpočet obce Tvrdošovce na roky 2020 – 2022, návrh 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------   

Mgr. Judita Veresová, prednostka OcÚ oboznámila prítomných členov komisie s návrhom 

Programového rozpočtu obce Tvrdošovce na roky 2020 až 2022.  

V uvedenom období v rámci kapitálových výdavkov obec plánuje realizáciu nasledovných 

stavieb: 

Prístavba k Obecnému domu 

Výstavba  materskej školy a jaslí 

Kanalizácia – výtlakové potrubie 

Elektrická nabíjacia stanica 

Miestna komunikácia – Jánošíkovská cesta prepojenie 

Rekonštrukcia miestnych komunikácií a chodníkov v obci 

Prepojenie ulíc Golgota a Gaštanova 

Vybudovanie MK na ul. M. Bercsényiho 

 

Ing. Attila Tóth, člen komisie  navrhol doplniť  do rozpočtu obce na rok 2020 finančné 

prostriedky na údržbu a starostlivosť o dreviny na území obce. Ďalej navrhuje vypracovanie 

dokumentáciu verejnej zelene v správe obce. 

 

Stanovisko komisie: Komisia doporučuje obecnému zastupiteľstvo schváliť Programový 

rozpočet obce Tvrdošovce na roky 2020 – 2022 s doplnením finančných prostriedkov na 

údržbu zelene v obci. 
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2. Realizované projekty v roku 2019  

Ing. Marián Tóth, starosta obce oboznámil prítomných členov  s realizovanými projektmi, na 

ktoré obec obdržala dotácie. Jedná sa  o nasledovné projekty: 

Revitalizácia jazera na ulici  P. Kinizsiho – realizáciu projektu finančne podporila Slovenská 

agentúra životného prostredia z Programu obnovy a dediny dotáciou vo výške 5.000,- € 

Výmena umelého trávnika na multifunkčnom ihrisku J. Módera – realizované s finančnou 

podporou Úradu vlády SR – program „Podpora rozvoja športu na rok 2019“  dotácia vo výške 

18.880,- €. 

Rozšírenie kamerového systému pre zvýšenie bezpečnosti občanov a prevenciu 

kriminality – projekt bol finančne podporený Radou vlády SR pre prevenciu kriminality 

dotáciou vo výške 10.000,- €. 

Vypracovanie  projektovej dokumentácie rekonštrukcie miestnej komunikácie do 

Jánošíkova – na vypracovanie projektovej dokumentácie bola poskytnutá dotácia vo výške 

8.000,- €.  Následne bola podaná žiadosť o poskytnutie finančnej podpory z európskych 

štrukturálnych a investičných fondov na realizáciu predmetu projektovej dokumentácie. 

Stanovisko komisie: Komisia životného prostredia a stavebných vecí   pri  OZ 

v Tvrdošovciach realizované projekty v roku 2019  b e r i e    n a      v e d o m i e. 

 

 

3.Všeobecne záväzné nariadenie obce č. .../2019 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Tvrdošovce na kalendárny rok 2020. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Mgr. Veresová Judita, prednostka OcÚ oboznámila prítomných členov s návrhom Všeobecne 

záväzného nariadenia obce č. .../2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Tvrdošovce na kalendárny rok 2020 a so stanoviskom 

Finančnej komisie k uvedenému návrhu VNZ. Členovia komisie prediskutovali výhody 

jednotlivých alternatívnych spôsobov platenia (klady a zápory množstevného zberu, paušálny 

poplatok, diverzifikáciu poplatku za účelom pozitívnej motivácie na separovanie napr. kúpou 

kompostárne). Po dôkladnom rozdiskutovaní problematiky spôsobu platenia poplatkov za 

komunálne odpady  a drobné stavebné odpady   komisia prijala nasledovné stanovisko: 

Stanovisko komisie: Komisia životného prostredia a stavebných vecí   pri  OZ 

v Tvrdošovciach doporučuje zníženie poplatku na 22,00 € na osobu na rok z navrhovanej 

výšky finančnej komisie 25,00 eur s tým, že zabezpečiť zber  komunálneho odpadu  iba zo  

začipovaných smetných nádob, ktorých  počet je stanovený  podľa počtu členov rodiny. 

 

4. R ô z n e – informácie starostu obce 

--------------------------------------------------  

4.1. Výstavba zberného dvora – obec požiada o dotáciu na výstavbu zberného dvora v obci. 

Pripravená je projektová dokumentácia, ako aj stavebné povolenie. 

4.2. Vežový vodojem  Tvrdošovce – obec požiadala o predľženie termínu dokončenia prác do 

30. novembra 2019. 

4.3. Geotermálny vrt – Ministerstvo ŽP vydalo záverečné stanovisko k povoleniu na odber 

vody. Okresný úrad Nitra  vydá uvedené povolenie po predložení povolenia na vypúšťanie  vôd 

do recipientu kanála. 

4.4. Obecný dom – t.č. prebieha verejné obstarávanie na výber dodávateľa prác. Bolo 

ukončené verejné obstarávanie na výber  vykonávateľa  archeologických prác. 
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4.5. Artézska studňa na Železničnej ulici –  na základe vykonaného rozboru vody, voda 

z artézskej studne na Železničnej ulici nie je vhodná na pitie.  

4.6. Montovanie LED svietidiel – dokončiť namontovanie LED svietidiel na 2/3 časti obce. 

4.7. Majetko-právne vysporiadanie nehnuteľností na Cintorínskej ulici v k.ú.Tvrdošovce 

- Nakoľko JUDr. Nagy nezabezpečil žiadne úkony vo veci majetko-právneho vysporiadania 

nehnuteľností na Cintorínskej ulici, obec zvažuje výber iného advokáta na riešenie 

vysporiadania uvedených nehnuteľností. 

 

 

5..Z á v e r 

 

    Týmto bol program  zasadnutia komisie  vyčerpaný,  predsedajúci poďakoval prítomným 

za účasť a schôdzku komisie ukončil. 

 

Zapísala: K.Čapuchová 

                                                    

 

                                                                                                            Michal Bencze                                                                                                                                                           

                                                                                                          Predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


